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Výroční zpráva o činnosti Rady Sdružení komunálních služeb za rok 

2023 
 
 
Rada jednala v roce 2023 v tomto složení: 
Bohumil Rataj – předseda Rady 
Ing. Martin Chudoba MBA – místopředseda Rady 
Jiří Vyvial, Daniel Javůrek, Ondřej Dobrovolský, Libor Preisler, Milan Doubravský – členové 
Rady.  
 
Kontrolní komise: 
Ing. Adam Brant – předseda Kontrolní komise 
Petr Tětek, Ing. Irena Hofamnová.  
 
 
Ing. Ludmila Honová  ekonomický úsek, ve 4.Q ukončena po dohodě spolupráce 
Ing. Josef Matucha   tajemník sdružení 
 
 
 
V roce 2023 se Rada sdružení sešla celkem 8x, vždy za účasti členů Kontrolní komise. Pro svá 
jednání volila místa, kdy bylo využito zázemí jednoho z členů spolku, při setkání členů spolku či 
místo před konáním jarního a podzimního kongresu.  
 
Jednání Rady SKS se konala:  
17.01.2023 104. jednání – místo Benešov 
18.03.2023  105. jednání – místo Frymburk 
14.06.2023 106. jednání – místo Benešov  
23.08.2023 107. jednání – místo Jičín 
09.09.2023 108. jednání – místo Ostrava 
05.12.2023 109. jednání – místo Polsko, Karpac 
 
 
Všechna plánovaná jednání Rady byla řádně včas oznámena. Rada se na svých jednáních 
zabývala přípravami a organizací akcí pro členy spolku, prohlubováním spolupráce 
s partnerskými organizacemi, naší rolí v redakčních radách, spolupracovala při připomínkování 
některých zákonů. V případě prvního jednání rady, proběhla pravidelná kontrola účetnictví za 
dané účetní období a následně inventura majetku spolku.  
 
Při setkáních rady byla kontinuálně sledována nejen hospodárnost činností ale i stav členské 
základny. Bylo kontrolováno plnění úkolů z Rad minulých a další body předložené v programu. 
Z průběhu každého zasedání je pořizován Zápis s projednávanými body. 
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Rada se při své činnosti zúčastňuje též akcí pořádaných našimi partnery. 
 
60. konference SRVO 
Jubilejní Konference Sdružení pro rozvoj veřejného osvětlení se konala ve dnech 27. a 28. 4. 
2023 v Kongresovém sálu hotelu Orea v Brně. Akce se zúčastnilo 214 účastníků mezi nimiž 
bylo i několik zástupců SKS. Odborná část byla zaměřena na úspory energie na sítích 
veřejného osvětlení (VO). Po celý den probíhaly zajímavé odborné přednášky. Večerním 
doprovodným programem byla prohlídka hradu Špilberk a druhý den před odjezdem 
v dopoledních hodinách byla tematická prohlídka kolektorů (kde jsou veškeré sítě města 
kromě plynu), které spravují Technické sítě Brno. TS Brno byly také generálním partnerem 
Konference SRVO.   

Akce byla odborně podpořena i množstvím vystavovatelů.  Naše sdružení zde oficiálně 
zastupoval člen rady Daniel Javůrek, který pronesl na počátku zdravici za SKS a zmínil 
praktickou spolupráci našich sdružení. Od většiny účastníků konference byl vyjádřen kladný 
ohlas na přínosnou odbornou akci. 

 

 
Odpady a obce 2023 
Ve dnech 21. a 22. června společnost EKO-KOM pořádala již 24. ročník konference Odpady a 
obce. Jako tradičně bylo místem konání královehradecké centrum Aldis, kde se sešli odborníci 
odpadového hospodářství, aby společně prodiskutovali aktuální problematiku v oblasti 
odpadového hospodářství.  
Jedním z témat se zabýval také vedoucí společnosti EKO servis Zábřeh Bc. Milan 
Doubravský a Anna Kvanďuchová ze společnosti KTS EKOLOGIE. V diskuzním fóru vystoupili a 
hovořili na téma: příležitosti a úskalí nakládání s odpadním dřevem v obcích a sběru odpadního 
dřeva v obecných systémech. 
Dalším tématem se zabývala Olga Dočkalová (Svaz měst a obcí ČR). Olga se na konferenci 
zabývala udržitelným rozvojem obecních rozpočtů na odpadové hospodářství. Dále 
nemůžeme opomenout téma a diskuzi zaměřenou na vývoj ekonomiky odpadového 
hospodářství obcí, které bylo rovněž v režii Olgy Dočkalové. 

 

 
Kongres KFZDOM 
Tradici podzimních setkání v komunální branži tentokrát časně odstartovalo naše partnerské 
sdružení z Polska. 

Jejich 62. Zjazd KFDZOM se konal v prostředí hotelu STOCK na Visle ve dnech 20.- 22.9. 2023. 
Vysokou účast Poláků doplnili i pozvaní zástupci SKS a to Jiří Vyvial – člen rady SKS a Ing. Josef 
Matucha- tajemník SKS. 

Odborný program akce, tj. seminářů a workshopů byl zaměřen na problematiku odpadového 
hospodářství, čemuž odpovídalo i složení a také nabídka portfolia vystavovatelů. Naši polští 
kolegové připravili rovněž tradičně příjemné společenské setkání s hudebním doprovodem. 
Podstatnou částí našeho setkání s představiteli vedení KFDZOM bylo jednání k otázkám 
spojeným s organizací společného Kongresu KFDZOM, SKS a ZOVP na jaře 2024 v polské 
KARPACZI. Dá se konstatovat, že došlo ke shodě v základních parametrech naší účasti s tím, že 

https://sdruzeniks.cz/wp-content/uploads/2022/05/7-scaled.jpg
https://sdruzeniks.cz/wp-content/uploads/2022/05/7-scaled.jpg
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definitivní schválení postupu bude na programu prosincové 3 Rady společně se slovenskými 
kolegy ze ZOVP. 

 

Kongres ZOVP 

Ve dnech 17.-18.10. 2023 se na Oravě v areálu hotelu PARK Dolní Kubín konal podzimní 
kongres našeho partnerského sdružení ZOVP. Za SKS byl jednání přítomen tajemník Ing. Josef 
Matucha. 

Kolegové ze Slovenska zaměřili většinu programu akce na prezentaci odborných témat 
rezonujících v komunální branži. Především řešení mechanicko-biologické úpravy 
komunálního odpadu je nyní u našich sousedů tématem č. 1. V tomto směru bylo zajímavé i 
srovnání, jak se daří uvedenou problematiku řešit u nás.  

 

 
I nadále považuje Rada za svoji prioritu zkvalitnění nabízených služeb SKS pro své členy tak, 
aby i nadále docházelo k rozšíření členské základny zejména v oblasti technických služeb což 
považujeme za indikátor správného směřování SKS. Usilujeme o aktivní zapojení všech členů 
spolku. Náplň SKS chceme stále zatraktivňovat a to jak pro stávající členy, tak i pro případné 
zájemce o členství. V roce 2023 se rada pokračovala v nastoleném trendu roku 2022 na 
zkvalitnění své práce, navázala na základ pro systematičnost práce radních a zefektivnění 
činnosti rady jako celku. Nadále Rada v roce 2023 pravidelně monitorovala finanční situaci ve 
spolku a přijímala další opatření na ke snížení finančních nákladů na provoz spolku. V roce 
2023 bylo po vzájemné dohodě ukončena spolupráce s dlouholetou zaměstnankyní spolku 
Ing. Ludmilou Honovou. Děkujeme za léta práce pro SKS. Ekonomická agenda byla předána 
účetní a daňové kanceláři. 
 
 
 
Nadále budeme pokračovat v prohlubování spolupráce s partnerskými organizacemi a 
dlouhodobým cílem je zviditelňování spolku u legislativců, na ministerstvech MMR a MŽP a 
také pokračování spolupráce v rámci V4. 
 
 
 
 
Zprávu o činnosti Rady sdružení předkládá  
 
předseda Rady sdružení  Bohumil RATAJ  

 
 
Vypracováno: 03/2024 


